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IMPORTANT NOTICE
Clean the fuel tank before use. Failure to clean a new fuel tank before installation may cause the 
carburator to break down and result in bad engine performance.

Important instructions before replacing the fuel tank:

1. Our fuel tanks are manufactured strictly according to original standard and contain a rust protec-
tion spray on the inside. This sprayed-on liner must be removed prior to fuel tank installation.

2. Please use a carburator cleaner to clean the inside of the fuel tank.

3. Clean out and repeat 2-3 times by using gasoline as the last step in your cleaning process.  
By visible inspection make sure the fuel tank is empty and clean. 

After this process you will fully enjoy our JP product.

Best regards

JP Quality department
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WICHTIGE INFORMATION
Reinigen Sie Ihren Kraftstofftank vor der Montage. Die fehlende Reinigung vor dem Einbau kann 
Ihren Vergaser zerstören und in einem „unrund laufenden Motor“ resultieren.

Wichtige Anleitungen vor dem Austausch Ihres Kraftstofftanks:

1. Unsere Kraftstofftanks sind streng nach Original-Standards angefertigt und werden mit einem 
Rostschutzspray in dem Inneren des Tanks behandelt. Diese aufgesprühte Flüssigkeit muss vor 
dem Einbau des Tanks entfernt werden.

2. Bitte verwenden Sie einen Reiniger speziell für Vergaser, um das Innere des Tanks zu reinigen.

3. Leeren Sie den Tank und spülen Sie ihn abschließend nochmals zwei- bis dreimal mit Kraftstoff. 
Stellen Sie sicher, dass Ihr Tank leer und sauber ist. 

Nach Durchführung dieser Schritte werden Sie viel Freude an unserem JP-Produkt haben.

Mit freundlichen Grüßen

JP Group Qualitätsabteilung


